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Förvaltningsgruppen 

Protokoll nr 15 

Närvarande: 

Lisa Kinnari  Ordförande, Stadsdelsdirektör 

Peter Dacke   Avdelningschef Administration 

Susanne Karlsdotter Avdelningschef Förskola 

Magnus Borgsten Avdelningschef Socialtjänst och 

fritid, fr.o.m. punkt 9   

Caroline Hoffstedt Avdelningschef Äldreomsorg 

Eva Runestig  Personalchef 

Luka Sydstål  SSR 

Anna-Maja Hellberg SACO 

Pernilla Pettersson  Lärarförbundet 

Martin Junker Vårdförbundet, fr.o.m. punkt 9   

Laila Bergmark Kommunal 

Benjamin Emparan Kommunal 

Marie Sterneborg Kommunal  

Kamilla Lantz  Vision 

Gunilla Schedin   Sekreterare 

 

Frånvarande 

Karin Wrannvik Ledarna 

Kristina Friberg  Lärarförbundet 

 

Tidpunkt: 

2021-12-09 kl. 08.00 – 10.45  

 

Plats: Judarn/Skype. 

 

1. Val av justerare  

Laila Bergmark Kommunal, Kamilla Lantz Vision, Luka 

Sydstål SSR, Pernilla Pettersson Lärarförbundet, Martin 

Junker Vårdförbundet, Anna-Maja Hellberg SACO.  

  

2. Tid för justering  

Protokollet justeras den 16 december.    

 

3. Godkännande av dagordningen 

Lisa Kinnari anmälde en övrig fråga. Även Kommunal 

anmälde en övrig fråga. Dagordningen godkändes med 

dessa kompletteringar.  

 

4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll lades till handlingarna. 
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5. Balanslista (bilaga 1) 

Ombyggnationen av Frimurarbarnhusen är nu klar.   

 

6. Genomgång av årshjulet (bilaga 2) 

Verksamhetsplan 2022 tas upp i december.   

 

7. Stockholms stads personalpolicy 

Punkten utgick. 

 

8. Kommande nämndfrågor 

Föredragningslista och ärenden till SDN 2021-12-16 finns 

tillgänglig via Meetings Plus: Möte 2021-12-16| MeetingPlus 
[sv] (stockholm.se) 
 

Den ekonomiska månadsrapporten för november är nu klar. 

Ett överskott på 5 mnkr prognostiseras efter fond-

dispositioner.   

 

9. Strategiska frågor  

 Förhandling enligt MBL § 11 avseende verksamhetsplan 

2022. Se separat protokoll.  

 

10. Personalfrågor (Bilaga 3)  

 Sjukfrånvaro oktober 2021  

Arbetsgivaren konstaterade att sjukfrånvaron fortfarande  

är hög och ligger ”rullande 12” på samma nivå som 

motsvarande period föregående år, vilket är oroande bl.a. 

med tanke på kommande jul- och nyårshelg. Inom förskolan 

ligger sjukfrånvaron på samma nivå som i oktober 2020 

men har ökat något inom äldreomsorgen. När det gäller 

socialtjänst och fritid har sjukfrånvaron däremot minskat.  

Förvaltningen kommer att följa utvecklingen av sjuk-

frånvaron och återkommer i frågan.  
 

11. Arbetsmiljöarbete och aktiva åtgärder enligt 

Diskrimineringslagen 

Inget att rapportera.  

 

12. Pågående och kommande upphandlingar (Bilaga 4)  

Upphandlingen angående städtjänster i verksamhetslokaler 

är nu avslutad. Den städupphandling som gäller enskilda 

hem är däremot inte avslutad.   

 

13. Information från de fackliga organisationerna 

 Kommunal, Lärarförbundet, SACO och SSR hade inget 

att rapportera. 
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 Vision tog upp frågan om förvaltningens krisberedskap 

och hur rutinerna ser ut när det gäller att säkerställa hur 

information ska spridas i de fall någon form av hot 

uppstår. Detta med anledning av en händelse i fredags då 

ett flertal personer ”fastnade” i förvaltningshuset p.g.a. 

av en pågående polisinsats.  

 

Arbetsgivaren uppgav att man kommer att föra in den 

typen av hot i förvaltningens väsentlighets- och risk-

analys.  

 

 Vårdförbundet uppgav att man väntar på att löneöver-

synen ska komma igång.   

 

14. Övriga frågor  

Kommunal efterlyste kalendarium för nästa års samverkans-

möten. Arbetsgivaren uppgav att det gjorts vissa justeringar 

i det tidigare aviserade kalendariet och att en ny version 

kommer att skickas ut senast under morgondagen.  

 

Lisa Kinnari informerade om att det finns behov av att 

utöka förvaltningens kommunikation och att man planerar 

att anställa en kommunikationsstrateg. Kallelse till MBL-

förhandling kommer att skickas ut.  

 

15. Kommande frågor till Förvaltningsgruppen 

Frågan om implementering av samverkans-

överenskommelsen kommer att tas upp i förvaltnings-

gruppen.  

 

16. Mötets avslutande 

Lisa Kinnari avslutade sammanträdet. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Gunilla Schedin 

 sekreterare  

 

 

 Justeras 2021-12-16  

 

 

Lisa Kinnari   Martin Junker 

 Ordförande, stadsdelsdirektör Vårdförbundet 
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Laila Bergmark  Luka Sydstål  

Kommunal  SSR 

 

 

 

Anna-Maja Hellberg  Pernilla Pettersson  

SACO   Lärarförbundet 

 

 

Kamilla Lantz  

Vision 
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